
 

 

Protokoll fra fylkesstyremøte 05.05.22 
  
 

Sted: Fylkeskontoret i Innlandet kl. 9.30-16.00 

 
 
Fylkesstyret: 
Leder Ida Høiby  
 
Nestleder Inger Amb 
 
Adm. Leder Therese Bråten (referent) 

 

Medlemmer   Inga Lill Rønning 

Tonje Sneve Strandheim 

Eli B. Stai 

Tone Kristine Amundgaard  

Pia Katrin Søberg 

Solveig Rakvaag 

      

 

Student representant  Hanne Reisvold   

 

Faggruppe representant Inger Marie Furuseth 

     

  

2-4 varamedlem   Marius S. Johnsen 

      

 

Forfall:    Marianne Nielsen 

Anne Bi Hoffsten 

Marthe Nicolaysen 

Elin Svenning 

Aud Jotun 

Toril M. Nysæther 

Oddbjørn Flaa 

Benedicte Lånke 

     

       

  

 

 

Sak 10/2022 Godkjenning av saksliste.  

Ingen kommentarer til sakslisten.  

 
Forslag til vedtak:  
Saklisten godkjennes.  
 
Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
 

Sak 11/2022 Godkjenning av protokoll. 



Ingen kommentarer til protokollen.  

 

Forslag til vedtak: 

Protokoll fra fylkesstyremøte 31. mars 2022 

godkjennes. 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 
 

Sak 12/2022 Tertialrapport regnskap og budsjett 1. tertial. 

Seniorrådgiver Thomas Lykken og adm. leder 

Therese Bråten la frem regnskap og budsjett 1. 

tertial. Med overforbruk på seksjon 1403 på 

bakgrunn av økt deltagelse og høyere 

hotellkostnader har fylkeskontoret hatt en 

gjennomgang av handlingsplan opp mot regnskap 

og budsjett. Fylkeskontoret har kommet med noen 

vurderinger og forslag til mulige omprioriteringer 

som legges frem i fylkesstyret.  

 

Fylkesstyret diskuterer og kommer frem til følgende 

oppsummering på problemstillingene: 

- Fylkesledelsen deltar ikke på Arendalsuka i 

2022. 

- Fylkeskontoret avlyser fylkessamling med 

fylkeskontoret i Vestfold og Telemark ,.  

- HTV områder har som beskrevet i 

økonomiske retningslinjer ingen kostnader 

til gull- og hedersnåler.  

- Profilering på kr. 190 000 overføres til 

seksjon 1403 for å være kostnadene til 

HTV konferansene. Fylkeskontoret setter 

innkjøp av profileringsartikler på vent frem 

til neste fylkesstyremøte 29. august.  

- Regionkonferansen er et pålagt 

arrangement for region sør. Fylkeskontoret 

belastes kun for egne ansatte og politisk 

valgte.  

- Seniorkonferansen: 

o Sette en høyere aldersgrense. 

o Begrense antall deltagere. 

o Ikke dekke overnatting dagen før. 

- Arbeidstidskurs for ledere er viktig å 

gjennomføre.  

- Vurdere lederkonferanse etter 

gjennomgang av regnskap etter 

arrangementene og aktivitetene 12. mai. 

Det er viktigere å prioritere 

arbeidstidskurset fremfor lederkonferansen 

dersom det er nødvendig.   

 

Forslag til vedtak: 



Fylkesstyret gir fylkeskontoret myndighet til å følge 

vurderingen og anbefalingene som er gitt i dagens 

møte. Regnskap og budsjett legges frem som ny 

orienteringssak på neste fylkesstyremøte 29. 

august.  

                                      

Vedtak: 

 Enstemmig vedtatt.  
 

Sak 13/2022 Prinsippdiskusjon vedrørende bruk av 

økonomiske midler i NSF Innlandet. 

 

Bakgrunn for saken:  

NSFs vedtekter 2019- 2023 angir ansvaret og 

forpliktelsene til fylkesstyret og blant annet lokale 

faggrupper.  

Fylkesstyret med fylkesleder som ansvarlig skal 

koordinere og effektuere NSFs politikk i fylket i 

samsvar med landsmøtets og forbundsstyrets 

føringer. Dette innebærer å behandle 

handlingsplaner, budsjett og regnskap for 

fylkesorganisasjonens totale drift.  

Budsjettmidlene til fylkene vedtas av forbundsstyret 

og det rapporteres tilbake på disponeringen til 

forbundsstyret. Fylkesstyret holdes orientert om den 

økonomiske situasjonen og løpende drift.  

  
Det er 36 autonome faggrupper og har selv 

ansvaret for finansiering som vedtas internt. 

Innenfor rammen av NSFs årlige driftsbudsjett yter 

forbundsstyret generelle tilskudd til faglige 

utviklingstiltak i faggruppens regi.  

 

Spørsmålet om fylkesstyret i Innlandet skal gi støtte 

til alle søknader rettet av medlemmer til 

fagarrangementer og faggrupper diskuteres i 

fylkesstyremøtet.  

 

Forslag til vedtak: 

Fylkesstyret tar diskusjonen til etterretning og 

vedtar følgende: 

- Fylkeskontoret kan tilby tjenester til 

faggruppene.  

- I årets budsjett er det ikke satt av støtte til 

faggruppene. Fylkesstyret vil forholde seg 

til planlagt budsjett og gjennomføring av 

tiltak i handlingsplanen for 2022.  

- Dersom fylkesstyret vedtar å støtte 

faggruppene bør det settes av en fastsatt 

sum i neste års budsjett. Saken tas opp på 

nytt i arbeidet med handlingsplanen 2023.  



- Faggruppene må løfte saken til sentralt 

fagforum.  

 

Vedtak: 

 Vedtatt mot en stemme…hvordan skriver man 

dette 
 

Sak 14/2022 Søknad om oppstartsmidler til sammenslåing av 

NSF LIS lokale faggrupper. 

 

NSF LIS lokale faggruppe søker om økonomisk 

støtte til et felles oppstartsmøte og fagkveld for 

intensivsykepleiere i forbindelse med 

sammenslåingen.  

 

Forslag til vedtak: 

Det er ikke lagt inn i årets handlingsplan eller 

budsjett. Fylkesstyret ser det ikke som mulig å 

støtte faggruppene på bakgrunn av den 

økonomiske situasjonen drøftet i sak 13/2022.  

 

Vedtak: 

 Enstemmig vedtatt.  
 

Sak 15/2022 Økonomisk støtte til å arrangere 

jubileumskonferanse/ fagsamling for 

Ressurssykepleiernettverket i palliasjon og 

kreftomsorg i Innlandet den 27.- 28.10.2022.  

 
Ressurssykepleiernettverket søker om økonomisk 
støtte til å arrangere jubileumskonferanse/ 
fagsamling i oktober.  
 

Forslag til vedtak: 

Det er ikke lagt inn i årets handlingsplan eller 

budsjett. Fylkesstyret ser det ikke som mulig å 

støtte faggruppene på bakgrunn av den 

økonomiske situasjonen drøftet i sak 13/2022. 

 

Vedtak: 

 Enstemmig vedtatt. 
 

Sak 16/2022 Revisjon av handlingsplan tiltak v/nestleder 

Inger Amb. 

 

Under kamp 2 «Sykepleie skal være et yrke å leve 
av og med» har fylkesstyret et tiltak i handlingsplan 
om å arrangere fire 4 regionale Sykepleie kafé. 
Fylkeskontoret ser at det er vanskelig å 
gjennomføre tidsmessige, og har et forslag om å 
revidere tiltaket til et digitalt medlemstilbud med 
tema å stille lønnskrav til lokale lønnsforhandlinger. 
Fylkeskontoret planlegger to identiske møter hvor et 
arrangeres på dagtid og en kveldstid. Formålet med 
dette tiltaket er å få medlemmer til å snakke mer om 
lønn.  
 
 

Kommentert [IA1]: @Therese Bråten jeg tenker at det 
kan stå vedtatt mot en stemme. Da får en poengtert at 
det ikke er enstemmig. 

mailto:therese.braten@nsf.no


Under kamp 3 “Økt kvalitet i sykepleierutdanningen” 
skal fylkeskontoret i tråd med handlingsplanen ha 
tiltak på “Økt finansieringskategori for bachelor- og 
masterutdanningene” og at “antallet kombinerte 
stillinger mellom praksisfelt og akademia øker 
betydelig”.  
 
Fylkesledelsen ønsker på bakgrunn av dette å 
invitere til et møte mellom utdanningsinstitusjonen 
på NTNU, representert både med lærere og 
studenter og politikere med følgende plan: 
Sentrale og lokale politikere fra Ap, Sp og SV,  
Ledelsen fra NTNU 
Tillitsvalgt på NTNU 
Lokal leder av NSF student.  
 
 

Forslag til vedtak: 

Godkjennes.  

 

Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 

 

Sak 17/2022 Høring om prolongering av fylkesstyrer i 

forbindelse med fylkesoppløsninger 

v/fylkesleder.  

 

Oppløsningen av fylker får konsekvenser NSFs 

fylkesstyrer. NSF må ta stilling til om valg av 

fylkesstyrer skal gjennomføres i tråd med 

vedtektene, eller om det er behov for å gjennomføre 

valg på et annet tidspunkt og/eller justere 

valgperioden til det neste valgte fylkesstyret. Fristen 

har blitt utsatt til 24. mai, og saken skal tas opp i 

Forbundsstyremøtet i juni.  

Fylkesleder orienterer om prosessen rundt høring 

om prolongering av fylkesstyrer i forbindelse med 

fylkesoppløsning.   

 

Fylkesstyrene inviteres til å komme med innspill på 

følgende tre alternativer: 

- Alternativ 1: Følge vedtektene og 

gjennomføre fylkesstyrevalg innen 1. april 

2023. 

- Alternativ 2: Gjennomføre valg av 

fylkesstyrer i 2023 med en valgperiode på 1 

– 1 ½ år. 

o Gitt at fylkesstyret støtter alternativ 

2, ber vi tilbakemelding på hvor 

lang valgperioden bør være 

(mellom 1 – 1 ½ år). 

- Alternativ 3: Prolongere sittende 

fylkesstyrer 

o Gitt at fylkesstyret støtter alternativ 

3, ber vi tilbakemelding på om 

fylkesstyrene bør prolongeres til 1. 

april 2024, 1. juni 2024 eller 1. 

oktober 2024. 



 
 

Forslag til vedtak                        

Fylkesstyret tar diskusjonen til etterretning og 

vedtar følgende: Alternativ 3 til 1. april.  

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 
 

Sak 18/22 Forslag til faste orienteringssaker i fylkesstyret.  

 

Bakgrunn for saken: 

Det har kommet inn en sak til fylkesstyret om behov 

for en orienteringsrunde om hva som rører seg ute i 

HTV områdene og fra fylkeskontoret.  

 

Aktuelle orienteringssaker til fylkesstyret fra 

fylkesledelsen: 

- Fylkesstyret informert fortløpende det som 

har betydning for Innlandet fra 

forbundsstyrets A saker.  

- Saker i administrativ linje.    

- Årlige orienteringssak vedrørende nytt fra 

tariffområdene. Rådgivere fra FK orienterer 

etter lønnsoppgjørene om nytt fra de ulike 

tariffområdene (Spekter; KS og Stat). 

- Andre fylker-ta med oss inn i 

handlingsarbeidet? 

 

Forslag til vedtak: 

Praktiserer en kort orienteringsrunde hvor alle 

medlemmer i fylkesstyret har muligheten til å legge 

frem orienteringssaker. Det settes av en 

tidsbegrensing til innlegget. Hvert enkelt medlem 

har selv ansvar for å sendes inn en kort skriftlig 

redegjørelse (maks 3 setninger) på 

orienteringssaken til referent til protokollen.  

 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
 

 

 

19/22 

 

 

 

   

 

20/22 

 

 

 

Orienteringssaker: 

 

Sykepleiepris – Høgskolen Innlandet v/ 

fylkesleder.  

Denne sykepleieprisen blir ikke delt ut i år. Det kom 

inn en kandidat til prisen, og den var ikke godt nok 

begrunnet.  

 

Revisjon av gavereglement NSF v/ adm. leder. 

Adm. leder har deltatt i en arbeidsgruppe som har 

jobbet med gavereglementet for ansatte, politisk 

valgte og de i verv. Det er nå en lik praksis for alle 



  

 

 

21/22 

 

 

22/22 

 

 

 

 

23/22 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

fylkene, og det har blitt tatt høyde for skatteregler 

og NSF sin økonomiske situasjon.  

 

Fylkesstyret Innlandet på Teams v/nestleder.  

Kort orientering om fylkesstyret på Teams.  

 

Medlemsstrategi v/nestleder.  

Innlandet har 8852 medlemmer. Tallene pr. nå viser 

at det har vært 55 innmeldte og 98 utmeldte. Det 

blir en nedgang på 43 medlemmer.  

 

Orientering årshjul mai – sept. v/fylkesleder.  

Fagkonferanse for tillitsvalgte 11. mai.  

Rådgivere og fylkesledelsen reiser ut til HTV 

områder 12. mai.  

Introduksjonskurs 18. mai.  

HTV konferanse 8.-9. juni, og fagpolitisk konferanse 

på ettermiddagen 8. juni.  

Mulig konflikt i KS og Stat fra 24. mai. Spekter er 

utsatt til 30. mai.  

Digitalt fylkesstyremøte 20. juni kl.  Tema sykehuset 

i Innlandet. 

Ekstra fysisk fylkesstyremøte 29. august på 

fylkeskontoret. Hans Arne og Kari Erlandsen.  

 

 

 

 

 

24/22 

 

 

 

 

25/22 

Eventuelt.  

 

Melde saker til fylkesstyremøter 

Fylkesleder oppfordrer alle fylkesstyremedlemmer 

til å melde inn saker til fylkesstyremøtet.  

 

 

Nytt fra fylkesledelsen v/fylkesleder: 

Oppdateringskonferanse for alle tillitsvalgte.  

Fylkeskontoret har gjennomført medlemsmøter for 

pensjonister. 

Deltatt på yrkesskadedebatten. 

Utadrettet virksomhet.  

Fylkesleder har skrevet innlegg i avisen 

jordmordagen.  

 

  


